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  אלימות  כוהול + הועדה למיגור לוא הסמים המסוכנים   ועדה למאבק בנגע

 , יונתן קזל, מירב דורון, אבי מנו, תמי בן נביא.  רוזנצוייג עידית, אליאב צפניה: דנה פינס, .ות נוכחים

 

 * תמי פתחה בסקירת הנעשה בתחומים אלה במערכת החינוך הפורמלי והבלתי פורמלי. 

 להט"ב ותוכניות להמשך. צעירים ו*הכרות עם רכז 

 מספרים ואחוזי של להט"ב, מיקוד על מיפוי.  -

 הסבר של מנהלת השירות הפסיכולוגי על מצב האוכלוסייה וחשיפה לתופעות..  -

 

נהל מחלקת הנוער על מצב האלימות הסמים ואלכוהול ביישוב. התמקדות בחרמות  *סקירה של מ

 ואלכוהול, פחות אלימות פיזית 

 מרכז הנוער(  כניות הנוער לקיץ )צופים+*סקירה על תו

 *דגשים על הזמנת כלל בני הנוער לאירועים/מסיבות שכבתיות. 

 *הצפת בעיית המסיבות הביתיות וסיפוק אלכוהול ע"י ההורים.  

 *עידית סיפרה על הקשר עם יחידת ההתמכרויות ביהוד. 

סביון וחוסר המענה המשטרתי והבעיה המרכזית   לנדוורקפה  *הועלה ע"י הקב"ט בעיית העישון ב

 היא תושבי חוץ. 

נדליזם ביישוב, כולל שמירה על ציוד בית הספר  ו*הועלה ע"י הקב"ט עלייה במספר מעשי הו 

 ועירוב ועד ההורים. 

*הקב"ט מדבר על מחסנים פתוחים וחוסר בשמירה על ציוד של הצופים, בנוסף מתאר חוסר  

 במבנה ) השארתו פתוחה(. התייחסות למערכת האזעקה 

*דנה פינס דיברה על נושא החינוך ושלא כולו יכול להגיע ממערכת החינוך. אבל כן צריך להעמיד  

 סטנדרטים לשמירה על ציוד וערכים מסוימים. 

 .  כלפי ונדליזם המורים של אכפתיות נושא האכיפה וה* צריך להגביר את  

אך  ,לדים ונוער, שאכן יש תמיד לאן להשתפר *אליאב ויונתן נתנו את התייחסותם לגבי מצב הי

 . ישובים אחריםלעומת בישוב טוב יותר המצב 

כל  *דובר על המצב שקורה עקב כך שהשכבות לא גדולות ואין הרבה חבורות שיכולות להתאים ל

 . שקצת קשה להם להתחברם תלמידיה


